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Celoškolská grantová komise pro studentské společenské projekty (CGK) se sešla 11. 2. 2019 
a posoudila jednotlivé projekty podané pro rok 2019. Komise doporučila k financování 
celkovou částkou 200 300 Kč 10 studentských společenských projektů, přičemž 2 přijatým 
projektům byly kráceny finanční prostředky, 2 projekty nebyly CGK doporučeny k 
financování. 

Zároveň CGK diskutovala možnosti realizace workshopů, jako byla žádost č 13 Workshop: 
Aktuální biologická témata řešená ve vodárenských a čistírenských technologiích. Podobné 
žádosti se objevují v posledních letech opakovaně, ale pravidlům společenských grantů 
neodpovídají. Komise vítá podobné odborné/oborové aktivity studentů a domnívá se, že by 
bylo možné navrhnout, aby oborové workshopy doktorandů mohly být součástí řešení 
projektů typu A1 Oborový studentský vědecký projekt v rámci VIGA za financování 
z příslušných provozních nákladů. Komise žádá Grantovou radu o posouzení tohoto návrhu a 
případné informování řešitelů projektů typu A1, aby v následujících letech mohly být 
podobné oborově zaměřené aktivity podpořeny. 

Hodnocení jednotlivých projektů: 

  

 

DIvadlo (v)Ochotných CHemiků - DI(v)OCH 

Projekt postavený na solidních základech divadelního spolku VŠCHT Praha, jehož kulturní 
přínos je pro VŠCHT a studenty nepopiratelný. Žádost nerespektuje náležitosti definované 
zásadami SIGA a přesahuje rozsah určený shrnutí projektu, ale text je výstižný a finanční 
požadavky jsou detailně rozpracovány. 

Doporučujeme financování projektu. 

  

 

Badmintonový turnaj 2019 

Tradiční aktivita s velkou návštěvnost, jde o akci určenou pro aktivní sportovní vyžití v 
oblíbeném volnočasovém sportu. Žádost je velmi kvalitně zpracována. 

Doporučujeme financování projektu 

  



Šípkův fakultní pohár 

Aktivita, která zásadním způsobem propojuje studentské aktivity v průběhu celého roku. Pro 
Šípkův pohár je nezbytná kontinuita v organizaci a financování i záštita studentskými senáty. 
Již v loňském roce CGK doporučila financování z rozpočtu školy a z tohoto důvodu 
nedoporučujeme financovat Šípkův pohár ze soutěže. 

Nedoporučujeme financování projektu ze SIGA 

  

Činnost studentského spolku „Ústav deskových a karetních her - VŠCHT Praha“ v roce 2019 

Velmi kvalitně sepsaný projekt na aktivitu, k níž si nachází cestu stále více studentů i 
zaměstnanců. Tým řešitelů se již v předchozích letech postaral o rozsáhlou zásobu her a 
jejich letošní plánované rozšíření i o outdoorové hry bude příjemným zpestřením školních 
akcí. 

Doporučujeme financování projektu 

  

Činnost Orchestru VŠCHT v roce 2019 

Orchestr se od svého založení rozrostl do velkého a ambiciózního hudebního tělesa, v 
loňském roce uspořádal 3 vlastní koncerty a pro letošek plánuje ještě o jeden víc. Zároveň se 
orchestr stále více zapojuje do aktivit školy, což komise vítá. 

Doporučujeme financování projektu 

  

Účast VŠCHT Praha na Lesamáji 

Lesamáj je projektem, který zasahuje největší počet studentů a zaměstnanců VŠCHT Praha a 
zároveň má celokampusový charakter. Studenti VŠCHT jsou nejaktivnější organizátoři této 
zábavné akce, která letos bude mít i edukativní charakter díky pořádání workshopů 
zaměřených na ekologii a ochranu životního prostředí. 

Doporučujeme financování projektu 

  

ChemChór –pěvecký sbor VŠCHT Praha 

Stručný projekt výstižně popisuje plány sboru. Pro letošní rok sbor připravuje 2 vlastní 
samostatné koncerty a také se díky nastudování státní a studentské hymny plánuje více 
zapojit do ceremoniálů souvisejících s organizací akademického roku. 

Doporučujeme financování projektu 

  

Činnost studentského spolku UNI-ART v roce 2019 

Dobře zavedený spolek pro letošek plánuje nejen aktivity, které se v předchozích letech 
dobře osvědčily, ale stále se mu daří i vymýšlet novinky, jež překračují běžný rámec aktivit 
studentských spolků (Doba disidentská či Buď Eko). 

Doporučujeme financování projektu 



  

Pub kvízy na VŠCHT Praha 

Pub kvízy jsou vědomostní zábavné soutěže, které jsou ekonomicky soběstačné z příspěvků 
účastníků. Žádost o nevelkou finanční podporu je na pořízení spotřebního materiálu pro 
zlepšení podmínek soutěže. 

Doporučujeme financování projektu 

  

Rozšíření pravidelných lekcí jógy pro zaměstnance a studenty VŠCHT Praha 

Potřebná sportovní aktivita, která je časově lehce dostupná pro studenty i zaměstnance. V 
žádosti není uvedeno, zda návštěvníci lekcí cvičitelům přispívají drobným vstupným či nikoliv. 

Doporučujeme financování projektu se snížením nákladů. 

  

Reprezentace VŠCHT Praha v ledním hokeji na evropské univerzitní úrovni 

Populární sport, který má na VŠCHT Praha slušnou fanouškovskou základnu. Projekt není 
příliš dobře zpracován. Navrhujeme podpořit přátelská utkání s Oxford University a EFREI. 

Doporučujeme financování projektu se snížením nákladů. 

  

Workshop: Aktuální biologická témata řešená ve vodárenských a čistírenských technologiích 

Detailně zpracovaný projekt na vzdělávací aktivitu, která nepřísluší kategorii společenských 
grantů a z tohoto důvodu nedoporučujeme podporu ze SIGA. Komise vítá podobné vzdělávací 
aktivity studentů a domnívá se, že by nejspíše měly být podporovány z VIGA typu A1 Oborový 
studentský vědecký projekt 

Nedoporučujeme financování projektu 
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